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Protokoll fört vid Bronsyxan Samfällighets
forenings styrelsemöte 2000-1 1 -1 5.

Närvarande: Magnus Månson
Erik Wredling
Peter Haglund
Bo Larsson

samt t.f. ledamot: Anders Hallqvist

S L Mötets öpp-
- Ordförande Magnus Månson hälsade de närvarande välkomna och förklarade nande
mötet öppnat.

S 2. Föregående
- Föregående mötes protokoll nr.4-00 godkändes. Mötesprot.

S 3. Rapporter
- Anders Hallqvist informerade om att belysningar nu är monterade på alla fyra meddelanden

- garageplanerna inom föreningen. Efterkontolloch injustering har gjorts. Anders
åtog sig att undersöka om vi inom föreningen har någon person med fackmässig
kunskap, som kan åta sig att vid behov byta lysrör m.m. idessa armaturer. Föreningen
bör även inskaffa ett litet antal lysrör i reserv. Faktura på det slutliga arbetet har inkommit
från entreprenören Elab.
- Slutbesiktning av miljöbodarna skall utföras senast 00-12-31. Magnus kontaktar
Ola Wikström for att arrangera slutbesiktningen med entreprenören Grönberg.
- Dörrstoppen i miljöbod 2har monterats om av Grönberg.
- Uppgörelse för de enl. prot 4/00 förstörda växterna har ånnu inte kunnat genomföras
eftersom ansvrig entreprenör inte varit kontaktbar. Magnus kommer nu att driva
frågan direkt mot Teknik & ldrott på kommunen.
- Kopior på den senaste fakturanspecifikationen från Renhållningsverket kommer att
distribueras tlll resp. miljöbodsansvariga för information.

S 4. Ekonomin
- Kassören Erik Wredling meddelade att vår ekonomi är god. På grund av den hittills så
milda hösten är värmeförbrukningen lägre än på många år. Övriga kostnader ligger
inivå med budget.
Styrelsens förslag är att avgiften för 1:a kvartalet -01 hålls oförändrad på 3800/3760 kr.

S 5. Bredbands
- lntresset från de fem i augustitillskrivna leverantörerna/installatörerna av bredband installation
synes vara mycket svagt för närvarande, då inga offerter ännu inkommit. Styrelsen har
uppfattningen att med tanke på den mycket snabba tekniska utvecklingen
inom detta område, kan det vara klokt att inte låsa sig till en specifik teknisk lösning i ett
alltför tidigt skede. Vi fortsätter att hålla oss informerade om utvecklingen inom området,
och förväntar oss ännu någon slags reaktion från tillskrivna företag.
- Peter Haglund informerade att han tillTelia insånt en intresseanmälan för anslutning
av ADSL i samarbete med Villaägarnas Riksförbund. Den senaste uppgiften i detta
sammanhang är att vårt område är för avlägset för en tänkt ADSL lösning. Men troligen
är sista ordet i detta sammanhang ännu ej sagt.

S 6. Snöröining
- Peter informerade angående hur och när vi kan få besked om när snörojningen
kommer att utföras i det nya systemet med "stort pådrag". Eftersom även våra s.k.
gårdsgator denna säsong skall rojas vid "stort pådrag", gäller samma rutiner som under
förra säsongen. Detta innebår alltså att på morgonen efter att gårdsgatorna är snö-
rojda skall alla bilar avlägsnas från garageplaner och parkeringsplatserna. Dessa skall



normalt sett vara färdigplogade kl. 12.OO -13.00 på vardagar och ca. 16.00 på helger.

s7.
- Erik Wredling önskade belysa frågan att avstängning av varmvatten under husen
kan ske för alla hus förutom nummer 17 och 18. För dessa kan avstängning
bara ske via avstängningskranen inne iresp. gavelradhus 17 och 18. Detta innebär
att det är av vikt att alla ägare till dessa hus fastställer att denna kran fungerar oklanderligt.

$8. Krypgrunden
- Erik tog upp frågan om förnyad besiktning av krypgrunden. Den senast startades för
åtta år sedan! Det uppdrogs åt Bo Larsson att uppdatera det underlag/checklista som
behövs för detta. Målet ska vara att besiktningen utförs under sommaren 2OO1.l detta
sammanhang kan konstateras att Västerås Rörtjänst som på sistone utfort vissa WS-
tjänster åt föreningen, verkar vara en kunnig och service-inriktad entreprenör.

S 9. Vinter-av-
- Alla med vattenutkast iträdgården påminns om frysrisken vid första köldknäpp och stängning av
att vattnet bör stängas av innan dess. utevattnet
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s 10.
Erik meddelade att påfyllning av sandlårarna är planerad som vanligt.

s r,|.
- Styrelsen påminner att temperaturen på varmvattnet bör ligga på 50 oC,

detta instålles med samsonventilen. Om samsonventilen är urfunktion kan
bytas av Västerås Rörtjänst m.fl.

$ 12.
Nästa mote bestämdes till den 31 januari 2001.

- Ordförande Magnus Månson tackade för visat intresse och förklarade mötet av-
slutat.

Justeras.
-ridn-rdf'F"'

Västerås 00- 11-15


